International young scientists conference "Perspectives for development of molecular and cellular biology 3"

Yerevan, Armenia, 26-29 September, 2012
Dear colleagues,
The Institute of Molecular Biology NAS RA and the Armenian Association for Molecular and Cellular Biology and Immunology is pleased to announce the International Young Scientists Conference “Perspectives for Development of Molecular and Cellular Biology-3”.
Preliminary date: 26-29 September, 2012
Duration: 4 days
Place: Yerevan, Armenia
Who may participate: Young Scientists (up to 35 years) held a Bachelor or higher degree.
The main scientific topics of the conference include molecular and cellular biology and immunology as well as related and cross-linked fields of biomedical sciences. 
Working language: English
Registration and abstract submission
Extended abstracts (up to 5 pages) should be submitted in English and will be published in international journal “Conference Papers in Molecular Biology” as full papers. Deadline for registration and abstract submission is August 15, 2012. Please, send your papers together with the registration form by the e-mail aarakelyan@sci.am. Abstracts review and selection will be done by the International Scientific Committee.
Registration form and abstract preparation instruction are available on www.molbiol.sci.am 
Organizing Committee
МЕЖДУНАРОДНАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ МОЛОДЫХ УЧЕНЫХ                                “ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ МОЛЕКУЛЯРНОЙ И КЛЕТОЧНОЙ БИОЛОГИИ-3”, ЕРЕВАН, АРМЕНИЯ, 26-29 СЕНТЯБРЯ 2012 Г.

Дорогие коллеги!

Институт молекулярной биологии НАН РА и Армянская ассоциация молекулярной и клеточной биологии и иммунологии рады сообщить вам о Международной конференции молодых ученых “Перспективы развития молекулярной и клеточной биологии-3”.

Предварительная дата: 26-29 сентября 2012 г.
Продолжительность: 4 дня

Место проведения: Ереван, Армения

Участвовать могут молодые ученые (до 35 лет), имеющие степень бакалавра или выше.

Тематическая направленность конференции: исследования в области молекулярно-клеточной биологии и иммунологии, а также в смежных и междисциплинарных областях биомедицинской науки.

Рабочий язык: английский

Регистрация и подготовка тезисов

Тезисы докладов в виде статьи (до 5-и страниц) должны быть представлены на английском языке и будут опубликованы в международном журнале “Conference Papers in Molecular Biology”. Сроки регистрации и подачи тезисов до 15 августа 2012 г. Присылайте ваши тезисы вместе с заполненной регистрационной формой по электронному адресу aarakelyan@sci.am. Рецензирование и отбор тезисов будет осуществляться Международным научным комитетом.

Регистрационная форма и инструкции по подготовке тезисов даны на веб-сайте www.molbiol.sci.am
Организационный комитет

